
Viken idrettskrets

Protokoll styremøte 23/20-22

Dato:	11.05.2021
Sted:	Teams
Til stede:	
Styremedlemmer:	Roar Bogerud (leder), Turid Williksen (1. nestleder), Anita Hokholt Engh (delvis), Emilie Karlsen, Lise Christoffersen (delvis), Erik Unaas (delvis), André Hansen (ansattes representant), Andreas Haugen, Pål Thomassen, Jon Syversen, Kjetil Bakke, Samir Tawfiq
Varamedlemmer:	Atle Magne Strandos, Hilde Stokke, Arild Kristensen (delvis)
Fravær:	Ingunn Hensel (2. nestleder)
Adm:	Kathinka Mohn (org.sjef), Runar Sveen (assisterende org.sjef), Ole Martin Petersen, Johan Conradson, Øyvind Thorsen
Habilitet:	Ingen av styrets medlemmer meldte seg inhabile i sakene.

Gjennomførte representasjonsoppdrag siden forrige styremøte:

Roar Bogerud:

07.04 NIF-seminar om simulert høyde
13.04 møte i Folkehelseutvalget Viken IK
14.04 møte om frivillighetsstrategi med de andre paraplyorganisasjonene i Viken
15.04 idrettskretsledermøte
19.04 kretsting Buskerud Friidrettskrets
26.04 infomøte med nifs valgkomite
27.04 nif digitalt lederforum
28.04 webinar edport
06.05 besøk Fet IL og Hovinhøgda skole
06.05 webinar allemannsretten
11.05 seminar idrett og menneskerettigheter

Turid Williksen:

- 7.4. NIF-seminar om Simulert høyde

- 12.4. Møte prosjektgruppen IK2030 (strategiprojektet for Idrettskretsene)
- 13.4. Årsmøte Asker Idrettsråd
- 15.4. NIF Åpen time (lytte-møte)
- 15.4. IK Ledermøte
- 15.4. Møte NIF Valgkomite
- 16.4. Møte IKSU (Idrettskretsenes samarbeidsutvalg)
- 22.4. Møte NIF Valgkomite
- 27.4. NIF Lederforum
- 28.4. E-sport seminar Innlandet IK (lytte-seminar - skal kanskje ikke logges i vår repr-oversikt?)
- 29.4. Møte NIF Valgkomite
- 4.5. Møte prosjektgruppen IK2030
- 4.5. Møte IKSU
- 6.5. Møte NIF Valgkomite
- 6.5. IK Ledermøte
- 7.5. NIF Åpen time (lytte-møte)
- 10.5. Møte NIF Valgkomite

Jon Syversen:

- Anleggsmøte Nordre Follo IR 4/5-21

Pål Thomassen:

- 6. april: Møte med VFK ad kunstgress og granulat, sammen med NFF, Teams
- 9. april: Møte prosjektstyret Bredde e-sport Alliansen, Teams. Ansettelse av prosjekt-kordinator
- 15. april: Modum IR, Idrettsmøte. Dialog- og diskusjonsmøte om anlegg i kort- og langsiktig perspektiv. Teams
- 20. april: Møte vedr Delegatkontakter til Idrettstinget, oppfølging Emilie. Teams
- 27. april: Kongsberg IR, sammen med André. Anleggsutvalget i KIR om ønske om sam-arbeid med VIK/anlegg. Teams
- 28. april: Planleggingsmøte Anleggskonferanse i Asker i august, AIR, VFK + VIK adm. Teams
- 29. april: Møte Bredde e-sport Alliansens prosjektstyre og nytilsatt prosjektkoordina-tor, Andre Baumann. Teams
- 4. mai: NFIR, anleggsseminar med politikere, IR og klubber. Teams
- 6. mai: Møte delegatkontakter og unge delegater til tinget. Teams

Vedtaksaker:

- 158/20-22 Protokoll fra styremøtet 20. april
- 159/20-22 Koronanytt
- 160/20-22 Styrets egnevaluering

- 161/20-22 Workshop paraplyorganisasjonene i Viken
162/20-22 Aktive lokalsamfunn og VIKs rolle i Vikensamfunnet
163/20-22 Disponering av stimuleringsmidler
164/20-22 Eventuelt

158/20-22 Protokoll fra styremøtet 20. april
Protokollen var vedlagt. Ved utsending av flere eksemplarer av samme protokoll til godkjenning ba styret om nummerering disse.

Vedtak: Protokollen fra styremøtet 20. april vedtas.

159/20-22 Koronanytt

- Pandefri v/prosjektleder Ole Martin Petersen: Søknad om støtte fra Viken fylkeskommune er fremdeles til behandling. NIF ønsker å etablere tilsvarende prosjekt til Pandefri, og i den forbindelse har Petersen orientert NIF om våre planer samt oppfordret til ett felles prosjekt for hele idretten. Av flere årsaker går NIF videre med sitt eget, bl.a. basert på et ønske om å ikke samarbeide med øvrig regional frivillighet. VIK går videre med Pandefri. Hjemmeside, logo og markedsføringsplan under planlegging. I tillegg vil Petersen ha møte med ungdomsskoleelever for å få ideer til utforming av materiell og verktøy.
- KUD endret innretningen på krisepakke IV i henhold til idrettens behov; dette er nå til godkjenning i ESA. I den forbindelse kunne leder av IKSU, Turid Williksen, fortelle av IKSU har tilskrevet NIF. Brevet vil bli offentliggjort på VIKs hjemmeside.
- Hel eller delvis forskuttering av LAM har vært diskutert, men blir sannsynligvis ikke gjennomført i år.
- Forholdene tatt i betraktning har de fleste i administrasjonen det bra, selv om medarbeidersamtalene avdekker at flere sliter etter et drøyt år på hjemmekontor.

Vedtak: Saken tas til etterretning

160/20-22 Styrets egevaluering

Saksframlegg var vedlagt. Styret ønsket at forholdet til fylkeskommunen også skal berøres i undersøkelsen, utover dette ingen kommentarer til fremlagt forslag. Styret ba om at det lages en digital undersøkelse som sendes ut i løpet av uke 21. Etter besvarelse lager administrasjonen en oppsummering som styret får tilsendt før seminaret. Svarene vil så bli gjennomgått på seminaret.

Vedtak: Forslag til egevaluering vedtas med de signaler som ble gitt i møtet.

161/20-22 Workshop paraplyorganisasjonene i Viken

Invitasjon var vedlagt. Det legges opp til et fysisk møte og styret er invitert. Foreløpig meldte Roar Bogerud, Turid Williksen og Jon Syversen seg på, i tillegg til Johan Conradson og Kathinka Mohn fra administrasjonen.

Vedtak: Roar Bogerud, Turid Williksen, Jon Syversen, Johan Conradson og Kathinka Mohn deltar på workshopen.

162/20-22 Aktive lokalsamfunn og VIKS rolle i Vikensamfunnet

Saken ble presentert av Hilde Stokke, Øyvind Thorsen og Johan Conradson. Deretter diskusjon i styret, hvor administrasjonen ble bedt om å arrangere workshop for idrettsrådene om muligheten av å utvide virksomheten til å også favne også uorganisert idrett i egen kommune.

Når det gjelder siden «Vi mener» var det enighet om at dette er en levende side og endringsforslag fra styret kan sendes Johan Conradson.

Vedtak: Styringsgruppe for aktive lokalsamfunn består av Roar Bogerud, Hilde Stokke, Andreas Haugen, Arild Knutsen, Emilie Karlsen og Øyvind Thorsen. Administrasjonen innkaller til oppstartsmøte.

163/20-22 Disponering av stimuleringsmidler

Saksframlegg var vedlagt. Styret fremholdt viktigheten av Pandefri. Det ble også stilt spørsmål ved om Pandefri og midler til ungdomsutvalg kan kombineres. Det var enighet i styret om å gi administrasjonen mandat til å fordele midlene.

Vedtak: Administrasjonen disponerer midlene i henhold til de signaler som ble gitt i møtet.

164/20-22 Eventuelt

Ingen saker under eventuelt.

Neste styremøte er 8. juni kl. 17:00, på teams.

Roar Bogerud, styreleder